
 

Bestyrelsesmøde 

Afdeling 134, VIBO. 

Den 22 maj 24, kl. 17-20. 

  

Deltagere hele bestyrelsen. Referent Annie Oehlerich. 

  

Dagsorden 

1.    Info fra formanden 

2.    Evaluering af kagefest 

3.    Konstituering af ny bestyrelse 

4.    Underskrivelse af tavshedspligt 

5.    Gennemgang af forretningsorden  

6.    Evt. 

  

  

1.    Info fra formanden 

Gennemgang af ejendomskontorets svar på arbejdsopgaver 

-       En tømrer vil snart sætte de manglende låger, på skralderummet. 

-       Lim på lamperne vil blive forsøgt fjernet 

-       Driften suger vand væk fra kælderen, så vandspejlet ikke stiger. 

-       Der er indhentet tilbud på lamper, som skal placeres ved stien, ved 

nr. 37 og 39. 



 

-       Der arbejdes på at beboere fremover kan sende deres mail til en 

fælles mailadresse, så hele bestyrelsen er orienteret om problemer i 
afdelingen. 

  

2.    Evaluering af kagefest 

Bestyrelsen er tilfredse med arrangementet, i anledning af 50 års jubilæum, 27 
april. Det var et fælles projekt, med at hente kagemænd og koner, købe 
sodavand, sætte pavillon op m.m. Mange beboere mødte op og hyggede sig.  

  

3.    Konstituering af ny bestyrelse 

På det ordinære afdelingsmøde, for afd. 134, den 26.02.24, blev John genvalgt 
som formand, de fire andre bestyrelsesmedlemmer er: Johnna, Tommy, Henrik 
og Annie. 

Bestyrelsen har fordelt ansvar og roller. 

-       Johnna er valgt som næstformand, og tager til de møder i VIBO, 

som formanden ikke kan. 

-       Annie er valgt som sekretær, og uploader dagsorden for 

afdelingsbestyrelsens møder, samt tager noter fra bestyrelsesmøderne 
og uploader det på Vibo.dk . Så det er tilgængelig for afdelingernes 
beboere. 

-       Tommy og John deler posten som kasserer, og fører regnskab over 

bestyrelsens råderumsbeløb.  

-       Henrik og Johnna er valgt som festudvalg, og arbejder fremover med 

ideer til festlige sammenkomster, som kan samle beboerne, inden for 
de økonomiske rammer, som er godkendt af afdelingsbestyrelsen. Alle 
i bestyrelsen hjælper til med de praktiske opgaver, ved selve afholdelse 
af sammenkomsten.  

  

4.    Underskrivelse af tavshedspligt 

Hele bestyrelsen har skrevet under på VIBOs tavshedspligt. 



 

  

5.    Gennemgang af forretningsorden  

Med udgangspunkt i VIBOs skabelon for forretningsorden, i afdelingerne, har 
bestyrelsen vedtaget en ny forretningsorden, for Afdelingsbestyrelsen i Afd. 134. 

  

Der bliver indført faste bestyrelsesmøder fremover. Årshjulet ser således ud. 

-       Februar: ordinært afdelingsmøde og fastelavnsfest 

-       Marts: konstituerende bestyrelsesmøde 

-       Maj: bestyrelsesmøde 

-       September: bestyrelsesmøde 

-       Oktober: årsgennemgang med ejendomskontoret 

-       November: regnskab – og budgetmøde med VIBO 

-       December: bestyrelsesmøde og julebanko 

  

Fremover kan afdelingens beboere personligt rette henvendelse til Tommy og 
Johnna fra bestyrelsen. I beboerlokalet, hver den første mandag i måneden, 
mellem kl. 18 og 19, fra mandag den 2 september. 

  

Telefonpenge udbetales , kvartal vis, fra 3. kvartal, 2024.  550 kr. til formanden, 
400 kr. til medlemmer der har siddet i mindst et år.  

Forretningsorden bliver uploadet sammen med referat fra bestyrelsesmødet. 

  

6.    Evt. 

Reservering og administration af beboerlokalet foretages af formanden. 



 

Det skal undersøges, om beboere også kan booke beboerlokalet, den første 
mandag i måneden, direkte hos bestyrelsen, på de åbne konsultationsmøder. 

  

Annie havde et billede med, som afdelingen vandt ved VIBOs fest på 
arbejdermuseet. Billedet hænger på 1. sal, i beboerlokalet. 

  

  

  

 


